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Vergadering sportvereniging de Hazenkamp van de klubhuiskommissiet
gehouden 2-5-1979 ten huizu van 0tto 8or.

Aanr,lezig: lvlevr. Trudy vart HaL en de Hererr: Bep Castelei j'n, 0t.to. Bor,
Jan HenrJriksen, Jan Seegers, Jan-5chö1s en Boy Sutnruller (tfuU-
huiskommlssie) en Simon Kersten (hootciUestuur).

Van cje afdelinq honkbal uras een reaktie gekomen ulat bet,reft het schets-
ontuerp. De claarin genoemde punten ulat betreft:bergruirnte en open haard
kuanren Later punt voor punt in de vergadering t,er sprake.

Al-s eerste ku.ranren er ulat f inanciËle punten aan de orde: n. f het bericht
dat indien de akties gevoerd gaan ulorden er rekening mee moet ulorden
gehourjen dat, urannear de opbrengst hoger uitvalt dan J 15.000r- er B.T.LJ.
rnoet ir,lor:den afgedragBn. Dlt zal- ook aan de aktiviteiten-kosrmissie via
het hooldbestuur uorden doorgegeven.
Simon geeft daarna uitleg over de toto: de voorulaarden uaaraan moet
ulorden voldaan, dit met het oog op subsidie-nrogelijkheden.

Daarna kr,-ramen de meer praktische zaken ter tafel:
Boy krrrarn rnel. een iets andere tekening (net betrof het plaatsen van keuken,
toil-et en berging), deze rrlerd naast het andere ontuerp gelegd, uarrrn<r
hr-.:t voor en tcAen urerd besproken.

De algemene mening van de kommissie is dat:
a. de bestuurskamer/uerkkamer noodzakelijl 1s.

le. onr bestuur met coach- coach met speler etc. mogelijk te maken
in een betrekkelijk rustige situatie te kunnen spreken.

2e. orn bestuursvergaderingen te houden .
3e. om te kuhnen stencil-.Ien an redakt,ieulerk te kunnen verrichten.

b. de keuken groot qenoeg is. T
co Jan Hendriksen zaI nog nagaan hoeveel- m" voorraad er moet kunnen

ulorden opgeslagen i.v.m. de grootte van de berging.
d. dat er een berqing gekreérd moet uorden boven de toiLetten voor het

oude archief'.
e. Voorts is de korrmissie van mening dat de c.v. ketel- een ander'e plaats

moet krijgen, daar de uarmte die er van uitstraal-t niet bevordelijk
lijkt voor de opgelsagen artikelen.
fr urerd toen geopperd om henr te plaatsen in de ruimte genoemd onder c.
f,an Sch'cils zal dit verder uitulerken.

f. De isolatie van het klubhuis:
Hel- dak en de muren moeten goed uorden geisoleerd. Uiat betreflt de ramerl
uJËis nten van rreing dat Thernroptrane te duur ulerd en men beLer naar een
91assoorb kan uitki jken die v_oordeliger en ve.iliqer is.

Q. UJelk typ e c. v. ?
Bep Casteleijn en Jan Schöls zullen beiden nagaan uat de voor- en na-
rlelen zijn van hete lucht veruiarming via radiatoren. (de open haard
trlordt voorlopig nog niei- geplanrl . )

h. triat betreft de riolering:
0tto Bor zal- tekeningen opvregen en tevens informeren of ue gebruik
zu l. len rnoeten gaan maken van eerr septie-tank.

i. Jan Ser.,qers zal- Han Jung vragen otn de i<osterr te berekenen.

De vergaderinq t;ordt gesloten met het maksn van een afspraak voor een
volgende verqadering op 29-5-1979 in het l<lubhuis.
Kopiën zu.llen qaan naar bovenstaande personen, sekties en hoofdbestuur.
Reciat<tj-es op bovenstaande gaarne v66r 29-5- bij het sekretariaal.

Trudy van HaI.


